ADHARI ABDULLA

Student

CONTACT ME

0508899443 / Adhari_3a@icloud.com

PROFILE

I am passionate about petroleum engineering. I work hard in chemistry until I become a petroleum engineer. I have little experience in chemistry, so I look forward to getting a bachelor's degree.

CAREER OBJECTIVE

As a student in university, I am looking for a part-time job to balance work and study, and the job is in a petroleum laboratory or in a petroleum factory, which will determine my skills and the difficulties that I will face and be ready to advance in the career path I have chosen.

EDUCATION

AL EZZA SCHOOL C 1
AL ZALLAQA SCHOOL C 2
SALAMAH BINT BUTTI SCHOOL C 3
ABU DHABI POLYTECHNIC - FIRST YEAR

LANGUAGE

Native ARABIC Advanced ENGLISH.



Art
Desgin
Comunication

Note:



Abu Dhabi

Mohammed Bin Zayed City P.O. Box 111499, Abu Dhabi, UAE Tel.: +971 2 695 1062

Al Ain

Al Ain International Airport Area P.O. Box 66844, Al Ain, UAE Tel.: +971 3 799 6436

التاريخ:

May 17, 2024

PET0034/M00008855/2024 المرجع:

إلى مسن يهسمه الأمس To Whom It May Concern

Emirates certifies that the student: Adhari Abdulla Mohammed Salem Almuharrami, holder of ID number: 784200547981090 is registered in the college during the academic year 2023-2024 in Petroleum Engineering Tech. program for 4 study years.

Please be informed that the student registered for the Spring semester of AY 2023/2024, which started from 08/01/2024 until 17/05/2024.

This letter has been issued to the student on his request without any responsibility towards others.

Other notes: N/A

Student Services Department

تشهد بوليتكنك أبوظبي في دولة الإمارات العربية المتحدة Abu Dhabi Polytechnic, IAT in the United Arab والتابعة لمعهد التكنولوجيا التطبيقية بأن الطالب: عذاري عبدالله محمد سالم المحرمي ، ويحمل الهوية رقم: 784200547981090 ، مقيد للدراسة اعتبارا من العام الدراسي 2023-2024 في برنامج تكنولوجيا هندسة البترول ولمدة أربع سنوات دراسية.

> يرجى العلم بان الطالب مسجل للفصل الدراسي الثاني من العام الأكاديمي 2024/2023م، والذي بدأ بتاريخ 2024/01/08 وينتهي بتاريخ 2024/05/17.

وقد أعطيت له هذه الشهادة بناءا على طلبه الخاص دون ان تتحمل الكلية أية مسؤولية تجاه الغير.

ملاحظات أخرى: لايوجد

إدارة الخدمات الطلابية



This letter is valid for one month and any scratch or amendment will render the letter invalid.

مدة صلاحية هذه الرسالة هي شهر. وفي حال وجود أي شطب أو تعديل تعتبر الرسالة لاغية.